

WILLKOMMEN

AUF DER BRASSE - TERRASSE

Brasse Burger (ca. 200 g.)

A giant beef burger with bacon and cheddar cheese, with french fries, coleslaw and green salads, Fr. 19.50

saftiger Rindfleisch-Hamburger auf Sesambun mit Speck und Cheddarkäse, dazu Pommes Frites, Coleslaw und Blattsalate, Fr. 19.50

Viva Italia (ca. 200 g.)

A giant beef burger with Pesto, tomatoes, mozzarella and Ruccola with french fries, and green salads, Fr. 19.50

saftiger Rindfleisch-Hamburger im Ciabattabrot mit Pesto, Tomaten, Mozzarella und Ruccola, dazu Pommes Frites und Blattsalate, Fr. 19.50

Pulled Pork Burger (180 g.)

Homemade Pulled Pork with red Coleslaw in a burger bun served with french fries and green salads, Fr. 19.50

hausgemachtes Pulled Pork im Sesambun mit rotem Coleslaw dazu Pommes Frites und Blattsalate, Fr. 19.50

Crispy Chicken Burger

Chickenbreast with a crispy nacho coat in a burger bun served with french fries, coleslaw and green salads, Fr. 19.50

Pouletbrüstli mit Nachos-Knuspermantel im Sesam-Bun dazu Pommes Frites, Coleslaw und Blattsalate, Fr. 19.50

Vegi Burger (125 g.)

Quinoa burger in a multigrain bun with sour cream, guacamole and sprouts, with french fries, coleslaw and green salads, Fr. 19.50

Quinoa Burger im Mehrkorn-Bun mit Sauerrahm, Guacamole und Sprossen, dazu Pommes Frites, Coleslaw und Blattsalate, Fr. 19.50

Pouletbrüstli

Chicken breast with herb butter, french fries and various salads, Fr. 19.50

mit Kräuterbutter, Pommes Frites und verschiedenen Salaten, Fr. 19.50

Chickentit - Sandwich

Chicken breast on a French bread sandwich with tartare sauce and french fries and green salads, Fr. 19.50

Tranchiertes Pouletbrüstli auf Parisettebrot mit Tartaresauce, mit Pommes und Blattsalaten, Fr. 19.50

Sateh Ayam (ca. 180 g.)

Satay chicken-skewers with peanut sauce, coleslaw and french fries, Fr. 18.50

Pouletfleisch-Spiessli mit Erdnusssauce, Pommes und Coleslaw-Salat, Fr. 18.50

BRASSERIE ICE TEA

Unser erfrischender "Brasse Eistee"
mit frischer Minze, Limette und Holunderblüten
2,5 dl. CHF 4.00 5 dl. CHF 6.00

WILLKOMMEN AUF DER BRASSE - TERRASSE

RIBS & WINGS PARADISE

Paradise Ribs

Giant portion of Spareribs, served with coleslaw, spicy cocktail sauce and home made Farmer fries Fr. 28.50

Ein riesenportion Brasse-Spareribs, serviert mit unserer rässigen Cocktailsauce, Coleslaw-Salat und einem Körbchen Farmer Frites Fr. 28.50

USA Ribs

Big portion of Spareribs served with spicy cocktail sauce, coleslaw and home made Farmer fries Fr. 24.50

Brasse-Spareribs mit rässiger Cocktailsauce dazu Coleslaw und Farmer frites Fr. 24.50

Super Flyers

Tasty Chicken Wings with spicy cocktail sauce, coleslaw and home made Farmer fries Fr. 24.50

Saftige Pouletflügeli mit rässiger Cocktailsauce, Coleslaw-Salat und dazu Farmer frites Fr. 24.50

(best of both worlds) Magnificent Mix (für Unentschlossene)

Spareribs & Chicken Wings with spicy cocktail sauce, coleslaw and home made Farmer fries Fr. 24.50

Spareribs & Pouletflügeli mit rässiger Cocktailsauce, Coleslaw und dazu Farmer frites Fr. 24.50

KNACKIGE SALATE

Grüner Salat

Fresh green salads, Fr. 6.50

Knackig frische Blattsalate, Fr. 6.50

Gemischter Salat

Small plate with various salads, Fr. 8.50

Verschiedene Saisonsalate, Fr. 8.50

Grosser Salatteller

Large plate with various fresh season salads, Fr. 14.00

Ein Hauptgericht für Vitaminfreaks und Rohkostliebhaber, Fr. 14.00

Salatteller mit Frühlingsrollen

Large salad plate with two vegetarian spring rolls, Fr. 15.50

Zwei vegetarische Frühlingsrollen, reichlich garniert mit Salaten, Fr. 15.50

Salatteller mit Pouletbruststreifen

Large salad plate with pan fried strips of chicken breast and home made garlic sauce, Fr. 18.50

mit hausgemachter Knoblauchsauce, Fr. 18.50

Italian Wrap

Wrap filled with mozzarella cheese, tomatoes and basil-pesto sauce, served with various salads, Fr. 17.50

Wrap gefüllt mit Mozzarella, Tomaten und Basilikum-Pesto Sauce, dazu verschiedene Saisonsalate, Fr. 17.50

All our vegetarian dishes are marked with a  sign.

Alle Gerichte mit einem  Zeichen sind garantiert fleischlos.